
Aan:   Presidium 
Van:   Griffier 
Onderwerp:  Beeld/geluid commissiekamer 
Datum:  31-05-2024 
Status:  Ter bespreking 

 
 
Onlangs heeft er een inventarisatie plaatsgevonden over het standpunt t.a.v. beeld en geluid in de 
commissiekamer. Dit geeft het volgende beeld: 
 
Sterk Woerden: camera’s in de commissiekamer 
Progressief Woerden: Voor ons nice to have, maar niet nodig. En ook best veel geld. Dus wij zijn niet 
overtuigd van de noodzaak en wenselijkheid. 
Lijstvander Does: De fractie van LijstvanderDoes is in grote meerderheid niet voor het aanschaffen 
van beeldmogelijkheid in de commissie kamer. 
CU/SGP: Niet echt  noodzakelijk. 
D66: En wij sluiten ons ook hierbij aan (bij CU/SGP) 
Woerden&Democratie: Wij zijn wel voorstander van beeld en geluid in de commissiekamer. 
Inwonersbelangen: We hebben dit in de fractie besproken wij zijn er helder over het is noodzakelijk 
dat er in beide vergaderruimtes beeld en geluid is. 
VVD: optie installatie raadzaal naar commissiekamer? Vraag doorgezet naar organisatie 
Splinter: Beeld en geluid in commissiekamer 
CDA: beeld en geluid in commissiekamer geen prio 
 
Kortom:  

- niet nodig 5 (PW, LvdD, CU/SGP, D66, CDA) 
- wel nodig 4 (SW, W&D, Splinter, IB) 
- anders: VVD 

 
Andere info die is opgehaald: 

- in de commissiekamer moet de mogelijkheid zijn je laptop op te laden 
- in de raadzaal niet vergaderen via wifi maar via een vaste aansluiting 
- verslagen van de raadsvergadering niet alleen door een videoverslag maar door een 

schriftelijk verslag (digitaal verzorgd) 
 
Naar aanleiding van de opmerkingen over de levensduur van de huidige installatie heb ik navraag 
gedaan. Er kwam het volgende antwoord. Men is uitgegaan van twee elementen. Enerzijds de in de 
financiële verordening vastgelegde afschrijvingstermijnen en anderzijds het advies van onze 
leverancier.  
Naar aanleiding van de Wifi werd het volgende gezegd: Er zijn met alle leveranciers afspraken 
gemaakt over welk kanaal ze mogen uitzenden in de raadszaal. Dit ter voorkoming van verstoringen.  
Alleen het laatste jaar is er een maal een leverancier geweest die deze afspraken heeft genegeerd 
wat een verstoring van Wifi heeft opgeleverd. De totale wifi infrastructuur is vorig jaar totaal 
vernieuwd. 
 
Wat betreft de financiële investering nogmaals onderstaande info: 
 
Zowel raadszaal alsook v7 (commissiekamer) zijn in 2019 aangelegd. En zijn dus toe aan vervanging 
(in 2025). Voor raadszaal betreft dit 150.000 en voor v7 60.000. Deze bedragen zitten in de 
kadernota. 
De vervanging moet inderdaad. Zeker gelet op de storingen van de afgelopen periode (die alleen 
maar zullen toenemen). 
De vraag is inderdaad wenst de raad ook livestreaming (met camera's). Dan zullen we hier ook 
offerten voor moeten opvragen. Een voorzichtige inschatting is idd. een bedrag van 60.000/ 70.000 (er 
bovenop). 
a vaststelling van de kadernota zullen we Europese aanbesteding gaan opzetten. Deze zal pas 
gepubliceerd worden na begrotingsraad. 
 
 
 
 
 
 


